
Zápis č. 15 
ze zasedání zastupitelstva obce Služátky konaného dne  29. 6.  2012 ve Služátkách čp. 8 -  
 místnost obecního úřadu.   
 
Zahájení zasedání dne 29. 6. 2012 v 19.30 hod. 

 
Počet přítomných členů dle prezenční listiny, tj. 7 členů ZO 
Hosté: 4 
 
Starosta přivítal přítomné členy ZO a zahájil zasedání ZO: 

a) Konstatoval řádné svolání zastupitelstva obce a podle počtu přítomných členů ZO, že 
zasedání  je  usnášení schopné, dále seznámil členy zastupitelstva, že   proti minulému 
zápisu nebyly vzneseny námitky.  

b)  Určení ověřovatelů: 
Starosta navrhl ověřovatele zápisu:  p. Chlad a p. Franta 
     pro  ,  proti  0 , zdržel se 0 
c) Schválení programu jednání ZO : 
Starosta přečetl  navržený program jednání a požádal o  jeho o případné doplnění. 
Doplnění programu nebylo požadováno, a proto bylo hlasováno o tomto návrhu 
programu:  
Návrh programu:  

1.      Program obnovy venkova: rekonstrukce kaplička a úprava okolí.  
2.      Rekonstrukce hasičské zbrojnice – smlouva o dílo. 
3.      Žádost obce Příseka – záměr převodu parcely č. 271/4 v k.ú. Služátky 
4.      Rozpočtové opatření č. 1.  
5.      Pohádkový les – zhodnocení, vyúčtování.    
6.      Informace, různé  
- obecní vodovod, kvalita pitné vody 
- smlouva o prodeji pozemků – Novákovi 
- cesta před domem p. Galbavého 
- výpůjčka a užívání přízemí  OÚ Klubem labužnických pohodářů. 
     pro 7,  proti  0 , zdržel se 0 – program schválen 

Jednání ZO dále pokračovalo dle schváleného programu. 
 

1) Program obnovy venkova: rekonstrukce kaplička a úprava okolí.  
V rámci programu obnovy venkova – dotace z KÚ Vysočina - je zatím firmou Dušátko 
proveden nátěr a celková oprava kapličky v hodnotě cca 60 tis. Kč., dále bude osazeno 5 ks 
laviček. Z nabídek obecního mobiliáře na příštím zastupitelstvu vybereme esteticky 
nejvhodnější typ, který objednáme, za úvahu také stojí osazení odpadkového koše typově 
shodného provedení k lavičkám, na podzim bychom osadily do prostoru kolem kapličky keře, 
aby prostor kolem kapličky vypadal útulně a příjemně. 
Návrh usnesení: 
ZO ukládá starostovi do příštího zasedání ZO předložit typy laviček, včetně 
odpadkového koše k výběru nevhodnějšího typu a umístění v okolí kapličky. 
pro 7, proti 0, zdržel se 0 - schváleno 

 
 

2) Rekonstrukce hasičské zbrojnice – smlouva o dílo.  
Starosta seznámil členy zastupitelstva, že vybraná firma Karel Dušátko Světlá n. Sázavou, 
Dolní Březinka – nabídková cena 348 026,63 Kč – stavební úpravy začne realizovat v srpnu 



2012, bylo zjištěno, že je třeba dále udělat přípojku elektřiny (nebylo součástí projektu ani 
nabídkové ceny), čímž by vznikly více náklady. Starosta se bude informovat na MAS 
Královská stezka o možnosti zařazení elektrifikace objektu hasičská zbrojnice do rozpočtu a 
za jakých podmínek by mohlo dojít k navýšení rozpočtovaných nákladů.  

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo pověřuje starostu jednání s ing. Charouzkem – MAS Královská stezka 
o možnosti zařazení přívodu a zavedení nového vedení elektřiny do rekonstruovaného 
objektu hasičské zbrojnice v rámci schváleno programu na tuto akci a možnosti 
navýšení rozpočtu o tyto vícenáklady.  

pro 7,  proti  0 , zdržel se 0 – schváleno 
 

3) Žádost obce Příseka – záměr převodu parcely č. 271/4 v k.ú. Služátky 
Starosta informoval o žádosti obce Příseka na bezúplatný převod parcely č. 271/4 v k.ú. 
Služátky, která byla delimitačním protokolem převedena obci Služátky, přičemž dle 
dokladů se jedná o historicky majetek obce Příseka, který je doložen kupní smlouvou 
z roku 1933. Obec Příseka žádá o bezúplatný převod tohoto pozemku. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo souhlasí se zveřejněním záměru na převod parcely č. 271/4 v k. ú 
Služátky.  

pro 7,  proti  0, zdržel se 0 – schváleno 
 
4) Rozpočtové opatření č. 1. 
Starosta přednesl rozpočtové opatření č. 1, které tvoří přílohu tohoto zápisu. 

      Návrh usnesení: 
     Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 1 dle přílohy. 

  pro 7,  proti  0, zdržel se 0 – schváleno 
 

5) Pohádkový les – zhodnocení, vyúčtování. 
Starosta zhodnotil průběh a výsledek akce Pohádkový les. Akce se vydařila, počasí přálo, 
děti byly veselé a rodiče kvitovali úroveň a organizaci akce. Podle organizátorů se této 
akce zúčastnilo 570 dětí a nejméně dvakrát tolik dospělých. 
Na tuto akci obec obdržela dotaci z KÚ kraje Vysočina ve výši 5 tis. Kč, dar od města 
Světlá n. S. ve výši 10 tis. Kč, firma Hudera darovala 5 tis. Kč, RCV 3 tis. Kč a Metal 
Alianz 1500 Kč – celkem 24 500 Kč.  Z této částky bylo vyplaceno na odměny a ceny pro 
děti 4363 Kč, kapele Na doraz 4 tis. Kč, občerstvení pro organizátory a účinkující 5641 
Kč, autobusová kyvadlová doprava 1742 Kč, honorář za horolezeckou stěnu 3 tis. Kč, 
kelímky 900 Kč a plakáty, propagace, výlep plakátů 4903 Kč – náklady celkem  24549 
Kč. Dále starosta konstatoval, že vzhledem k příjmům a výdajům bylo z obecního 
rozpočtu čerpáno pouze 49 Kč. Pí Pechová doplnila, že bylo vybudováno nové stanoviště 
a pořízeny i nové kostýmy. 

 
6) Informace, různé: 
a) obecní vodovod 
 -  na základě naší žádosti a zpracované majetkové evidence obecního vodovodu jsme 
obdrželi z KÚ kraje Vysočina povolení k provozování, 
-  objevují závady na staré části vodovodu – bylo odstraněno firmou Jochovo 
- odběr pitné vody v objektu p. Galbavého vykazoval zvýšenou hodnotu bakterií, 
opakovaný odběr byl vpořádku, 
 b) smlouva o prodeji pozemků – Novákovi  
- smlouva je připravena k podpisu u JUDr. Vondráka spolu s úhradou kupní ceny, 



c) cesta před domem p. Galbavého 
- p. Galbavý podal vysvětlení o stavu cesty před jeho domem, je třeba zpevnit taras, p. Rut 
se domnívá, že se nejedná o závadu ze strany obce, ale o provedení nevhodné terénní 
úpravy sousedního pozemku, starosta dodává, že obec na vybudování tarasu nemá 
prostředky, nicméně v rámci veřejně prospěšných prací v měsíci srpnu bude nejnutnější 
úprava tarasu provedena,  
d) výpůjčka a užívání přízemí  OÚ Klubem labužnických pohodářů 
- p. Rut konstatoval, že využití prostor v budově OÚ, které jsou předmětem výpůjčky 
Klubem labužnických pohodářů není naplňováno v intencích uzavřené smlouvy, tj. ve 
prospěch občanů Služátek (drahý prodej občerstvení pro děti, z obce tam chodí málo lidí 
apod.), a proto by mělo dojít k vypovězení smlouvy o výpůjčce se současným subjektem 
a využití těchto prostor nabídnuto dále, s tímto poznatkem souhlasí i p. Franta a p. 
Pechová s dodatkem, že o této situaci bylo jednáno již na minulém zastupitelstvu s tím, že 
Klub předloží ZO vyúčtování činnosti, což se doposud nestalo. Starosta se nebrání jednání 
s předsedou klubu a požaduje sepsání připomínek od p. Ruta. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo považuje výpůjčku o využívání obecních prostor uzavřenou s Klubem 
labužnických pohodářů za rozpornou se záměrem o využívání těchto prostor 
v budově OÚ, které mají sloužit zejména k sousedskému vyžití   služáteckých občanů 
a pověřuje starostu projednáním připomínek s předsedou klubu s varováním že, 
pokud nebude připomínkám vyhověno může dojít k vypovězení smlouvy o výpůjčce 
ze strany obce. Tato záležitost bude opětovně projednáno členy zastupitelstva dne 8. 
7.  2012. 
     pro 7 ,  proti  0 , zdržel se 0 – schváleno 

 
 

Ověřovatelé: ………………………                                starosta:…………………..                                                                                    
                       …………………. 
 
zapsala: Fritschová                                                 Ve Služátkách dne 3. 7. 2012 
 

 


